

新訂房
New Reservation

修改
Amendment

取消
Date of Cancellation, by _____

填表日期
Date _____

房客姓名
Guest Name _____

入住日期
C/I Date _____

退房日期
C/O Date _____

聯絡電話
Contact TEL _____

傳真
Fax No _____

E-Mail _____

◆ 活動住宿日期:113年9月8日起 至 113年9月13日止。訂房截止日期:113年8月23日。
Event accommodation date: from September 8, 2024 to September 13, 2024 • Booking deadline: August 23, 2024

房型 Room Type	間數 No.of Rooms	活動優惠價/每晚 Special Rate Per room	
雅緻客房(一大床) 220cm×200cm*1	間	<input type="checkbox"/> NT\$2,200元 (不含早餐) Breakfast not included	<input type="checkbox"/> NT\$2,500元 (含早餐1客) Includes one breakfast
			<input type="checkbox"/> NT\$2,800元 (含早餐2客) Includes breakfast for two guests
雅緻客房(兩小床) 110cm×200cm*2	間	<input type="checkbox"/> NT\$2,200元 (不含早餐) Breakfast not included	<input type="checkbox"/> NT\$2,800元 (含早餐2客) Includes breakfast for two guests
雅緻三人房(三小床) 110cm×200cm*3	間	<input type="checkbox"/> NT\$2,500元 (不含早餐) Breakfast not included	<input type="checkbox"/> NT\$3,100元 (含早餐3客) Includes breakfast for three guests

※ 住房時間15:00以後，退房時間11:00以前。
Check-in time is after 15:00, check-out time is before 11:00

※ 以上優惠房價為賀緹酒店提供給社團法人台灣女子職業高爾夫球協會此次活動專屬優惠價，其他時間不適用此優惠房價。
The above preferential room rates are the exclusive preferential rates provided by Heti Hotel to the TLPGA for this event. This preferential rate does not apply at other times.

※ 飯店不提供一次備品(如牙刷、牙膏、梳子、浴帽、肥皂、刮鬍刀等)及瓶裝礦泉水，請自行攜帶，謝謝!
The hotel does not provide disposable supplies (such as toothbrush, toothpaste, comb, shower cap, soap, razor, etc.) and bottled mineral water. Please bring your own. Thank you.

※ 住房貴賓每房限停放一台車，在您入住期間直至退房當天11:00前離場，皆可自由進出。若超過退房日之11:00後離場，請先至櫃台繳納停車費，無需使用自助繳費機。若超過一台以外賓計算停車費用，半小時50元、1小時100元，請直接依照操作方式繳納停車費。
Housing VIPs are limited to one car per room. You can come and go freely during your stay until you leave before 11:00 on the day of check-out. If you leave after 11:00 on the check-out day, please pay the parking fee at the counter first, without using the self-service payment machine. If there are more than one foreign guest, the parking fee will be NT\$.50 for half an hour and NT\$.100 for 1 hour. Please pay the parking fee directly according to the operation instructions.

※ 為保留您的訂房，請填寫以下信用卡資料，需收到飯店提供之訂房確認書，方表示預訂完成且成功。
Credit card is required for the reservation guarantee; a deposit equal to one night's room rate for each room will be charged to credit card at the time of booking. Confirmation letter will be sent to you once the booking has completed.

※ 早餐如果需要更改為餐盒，請提早於前一天15:00前跟櫃台確認，如有特別注意事項，也請一併告知，謝謝!
If you need to change your breakfast to a lunch box, please confirm with the counter in advance before 15:00 the day before. If you have any special precautions, please also inform them. Thank you.

※ 請將填妥的預約表格透過電子郵件或傳真寄回。
Please return the completed reservation form via **E-mail:heti.hotel@gmail.com** or **Fax: 04-2392-8222** .

Reservation Guarantee Please be advised that your booking will only be confirmed when given the following information.		
卡別 Credit Card Type	<input type="checkbox"/> VISA <input type="checkbox"/> MASTER <input type="checkbox"/> American Express <input type="checkbox"/> JCB <input type="checkbox"/> 其它Others _____	有效期限 Card Expire date (MM/YY)
卡號 Card Number	/	
持卡人姓名 Card Holder	持卡人簽名 Singnature	

Do not fill below this line, for hotel only(由酒店填寫)	
Reservation No.	confirmed by